
      Acta de la Asamblea Xeneral del 

    Unión Club Ceares 
 

 

 

45 presentes  

 

325, 250, 54, 487, 190, 89, 278, 549, 116, 109, 108, 55, 66, 159, 63, 130, 39, 24, 181, 149, 163, 41, 

389, 48, 286, 550, 61, 25, 65, 90, 51, 340, 41, 168, 84, 114, 72, 16, 59, 56, 147, 110, 161, 274 ,67 

 

Composición de la mesa: 

• Presidente: Alberto Álvarez García 

• Vicepresidente: Xosé Ramón Fernández Estrada 

• Secretariu: Ceferino Laviada Fernández 

• Tesoreru: Fernando Antuña Montes 

• Vocales : Gerardo Rodríguez Álvarez, Iñigo Arza, Jairo Aranda, Sergio Rionda, Roberto Colunga 

Nel Campu La Cruz, a les 20:30 hores, en segunda convocatoria, el día 13 de xunetu de 2023 va reunise la 

Asamblea Xeneral Ordinaria de Soci@s, para tratar el siguiente orde del día:  

1. APROBACIÓN POSTRERU ACTA 

 

2. APARTÁU ECONÓMICU 

 

3. APARTÁU DEPORTIVU 

 

4. SOCIAL 

 

5. ENTRUGUES / ALDERIQUE 

 

1.  LLECTURA YA APROBACIÓN DEL POSTRERU ACTA 

Apruébase por unanimidá. 

 

2. APARTÁU ECONÓMICU 

La xunta directiva propón caltener les cuotes de sociu/a en toes les categoríes. Nun tando bona parte de la masa 

social d’acuerdu con esta midía, va votase: 

 

24 socios/es a favor de caltener les cuotes ,12 socios/es escontra la xubida, 10 socies/os van abstenese. 



La xunta directiva propón caltener los precios de les entraes. Nun tando bona parte de la masa social d’acuerdu 

caltener el preciu de la entrada xeneral (10€), va votase: 

24 socios/es a favor de subirla a 12€ ,14 socios/es escontra la xubida, 8 socies/os van abstenese. 

Un sociu propón fixar día de sofitu al club, refúgase por unanimidá. 

Apruébase el exerciciu de la temporaes 22/23 por unanimidá. 

Apruébase el presupuestu pa la temporada 23/24 por unanimidá. 

 

3. APARTÁU DEPORTIVU 

Infórmase de la situación de la plantiya, altes, baxes ya renovaciones, pola parte del director deportivu, Iñigo 

Arza. 

Mientres s’informa a la asamblea sobre la situación deportiva del GFF y su plantiya, asina como del Veriña. 

 

 

4. SOCIAL 

 

Apruébense los cambeos na xunta directa: 

Pa los desplazamientos, van intentase falicitar lo máximo posible los desplazamientos pa la masa social en tren, 

y donde fuese difícil, en bus. 

 

 

 5. ENTRUGUES / ALDERIQUE 

Nun hai entrugues pendientes. 

Ensin más asuntos que tratar, fina el conceyu a les 21.09h del día citáu, de too lo cual doi fe y firmo como 

secretariu y firmo la presente col Vº Bº del presidente. 

    

 

 

                         Vº Bº EL PRESIDENTE                                                  EL SECRETARIO 

                       Fdo.: Alberto Álvarez García                                      Fdo.: Ceferino Laviada Fernández              


